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ment de la manera proporcional que abans es 
parlava.

Acaba la presidència dient que la Comissió sot- 
met a l ’aprovació deis reunits les seves gestions 
i demana als senyors représentants dels Col-legis 
que manifestin si estan conformes, primer, en 
reconèixer la personalitat de la Mutual corn a 
única entitat de previsió que a Catalunya i Ba- 
lears compleix els fins de la “ Previsión Médica 
Nacional,,J i després, en centralitzar al Col-legi de 
Barcelona la rebuda deis impresos per certificats 
perqué aquest després els traslladi a la Mutual 
per la seva administrado i que es serveixin tam
bé concretar la forma práctica de resoldre aquest 
aspecte de la qüestió.

Intervé el Dr. Tornel, que 'amplia alguns dels 
conceptes exposats per la presidència referint-se 
principalment a la forma del concert que propo- 
sava el Conseil General de Collegis i els motius 
i manera de centralitzar a Barcelona el referent 
a la distribució de certificats.

Intervé el Dr. Mas i Oliver, que amplia els ar
guments pels quais la Comissió cregué que no 
havia d’acceptar el concert i després de comen
tar els diversos extrems d’allô convingut amb el 
Conseil General de Collegis, fa una referència de 
la forma com es desenrotllà.

A  continuado, la presidència ordena que es 
llegeixi l’ofici de la Direcció General de Sanitat, 
comunicant la resolució d aquest assumpte essen- 
cialment d’acord amb allô que el Sindicat dema- 
nà, pero havent-hi algunes qüestions de redacció 
i de detall que no coincideixen exactament amb el 
criteri que la Comissió va mantenir i tenint en 
compte que el senyor Director General de Sani
tat, en una carta acompanyatôria, ofereix fer al
guna modificado si es creu convenient, es reuni 
novament la Comissió i redacta algunes modifi- 
cacions que han estât sotmeses a l ’esmentat Di
rector general, senyor Palanca, i que es llegeixen.

Intervé el Dr. Castro, que felicita en nom del 
Col-legi de Lleida, a la Comissió, per la seva ges- 
tió i s’adhereix a la solució donada, que considera 
equitativa i beneficiosa pels interessos del Sindi
cat.

Intervenen els Drs. Fornells, Masriera, Ser
vent, Mestres i Miquel, Mas i Oliver, Tornel, 
que fan algunes consideracions sobre els termes 
de la comunicado de la Direcció general i de les 
modificacions sol-licitades per la Comissió.

Es retiren els représentants dels Col-legis per a 
deliberar separadament sobre la forma de por
tar a la práctica la distribució dels certificats.

Continua el canvi d’impressions, en el qual in
tervenen els Drs. Masriera, Pujadas, Solà, For
nells, Mas i Puig, Moya, tots els quals es ma
ní f esten conformes amb l’actuació de la Comis
sió i amb l’orientació que s’ha donat a l ’assumpte.

Assisteixen novament els représentants dels 
Col-legis, els quals manifesten que per unanimi- 
tat han acordat donar la seva conformitat a qué 
es centralitzi al Col-legi de Barcelona el punt de 
contacte o relació amb el Conseil General de Col
legis als efectes dels certificats mèdics i que la 
forma de portar-ho a terme sigui la segiient: El 
Col-legi de Barcelona rebrà del Conseil Central de 
Col-legis tots els impresos per certificats destinais 
a Catalunya i Balears i després de timbrar-los els 
remetrà a la Mutual Médica i aquesta els vendrá 

als Col-legis a mida de la seva demanda peí valor 
de la quantitat destinada a previsió que la Mu
tual ha de recaptar.

Declaren igualment els représentants dels Col
legis, que comunicaran per escrit aquest acord al 
Conseil General i que al propi temps faran cons
tar la seva absoluta conformitat a qué sigui la 
Mutual que en mèrits de l’article segon del Re- 

glament de la “ Previsión Médica Nacional”  com- 
pleixi a Catalunya les finalitats d’aquella Insti- 
tució.

Després d’un nou canvi d’impressions, en el 
qual intervenen la major part dels reunits, s’a- 
corda d’aprovar la gestió de la Comissió que va 
anar a Madrid i s’accepta la fórmula presentada 

pels représentants dels Col-legis encarregant al 
Conseil del Sindicat que continuï les negociacions 

per obtenir les modificacions a la disposició de la 

Direcció general de Sanitat en el sentit que han 
estât sol-licitades.

El Dr. Sancho, président del Col-legi de Palma, 
demana, i s’acorda, de concedir un vot de grácies 
al Conseil del Sindicat per l’éxit de les seves ges
tions i que es faci extensiu al Conseil General 

de Col-legis per la bona disposició demostrada en 
aquest assumpte.

Acabat aquest assumpte, la Presidència diu que 
aprofitánt l’avinentesa de trobar-se reunits els 
représentants de la Mutual i les représentacions 
dels Col-legis, donará compte d’un assumpte que


